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Zápis z jednání Rady spolku Otevřené zahrady Jičínska z. s. 

konané dne 9. března 2020 od 13:00 hodin v kanceláři OZJ v Jičíně 
 

Přítomni:  Petr Soukup - fyzická osoba, Mariánská zahrada, svazek obcí - zástupce 

Jaromír Přibyl, Město Jičín - zástupce Ing. Jan Jiřička, Město Libáň - 

zástupce Kamila Sokolová, Vít Sedlák - fyzická osoba, SDH Vitiněves - 

zástupce Josef Havránek 

 

Hosté:  Římskokatolická farnost - arciděkanství Jičín - zástupce Jiří Drška – předseda, 

Kamila Kabelková - vedoucí zaměstnanec pro realizaci SCLLD, Jakub 

Svoboda (zaměstnanec pro realizaci SCLLD), 

Program jednání: 

1. Volba nového předsedy spolku 

2. Současný stav operačních programů 

3. Příprava členské schůze  

4. Závěr 

Průběh jednání: 

Jednání zahájil odstupující předseda spolku, pan Jiří Drška. Přivítal přítomné a konstatoval, že 

rada spolku je usnášení schopná. Hlavním programem jednání je volba nového předsedy 

spolku. Pan Drška poděkoval členům rady spolku za 7 let společné spolupráce a popřál jim 

hodně štěstí v dalším rozvoji území. Pan Drška stále zůstává jako zástupce farnosti členem 

OZJ, již nebude členem rady spolku a z pozice hosta na tomto jednání již nehlasoval.  

Slovo si vzal pan Jiřička a jménem všech poděkoval panu předsedovi za angažmá ve spolku.  
 

Pan Drška vyzval k hlasování o přítomnosti hostů na jednání rady spolku.  

Výsledek hlasování: Pro: 6   Proti: 0    Zdržel se: 0 
 

Usnesení: S přítomností hostů rada spolku souhlasila. 
 

Pan Drška vyzval k hlasování o schválení programu.  

Výsledek hlasování: Pro: 6   Proti: 0    Zdržel se: 0 
 

Usnesení: Program byl schválen všemi členy rady spolku. 

 

1. Volba nového předsedy spolku 

Pan Jiřička se ujal slova a vyzval k volbě předsedy spolku. Zeptal se pana Soukupa, zda by 

přijal funkci předsedy. Pan Soukup souhlasil. Pan Jiřička vyzval přítomné ke hlasování.  
 

Pan Jiřička vyzval přítomné k volbě předsedy spolku.  

Výsledek hlasování: Pro: 5   Proti: 0    Zdržel se: 1 
 

Usnesení: Pan Petr Soukup byl zvolen novým předsedou spolku Otevřené zahrady 

Jičínska z. s. 
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Pan Soukup byl zvolen novým předsedou spolku OZJ a ujal se slova. Upozornil na to, že není 

spokojen se stavem pracovních a osobních vztahů ve spolku. Vyzval, že chce ve spolku osoby, 

které jsou ochotny pracovat a mají o práci zájem. Zmínil, že si je vědom i stížností na vedení 

spolku, co se týká střídání zaměstnanců a připomenul dohodnuté opatření po minulém jednání 

rady, že veškeré personální záležitosti a další důležité věci bude řešit on za účasti osob, 

kterých se to týká. Chce navenek působit jako kompaktní celek.  

 

2. Současný stav operačních programů 

Slova se ujala paní Kabelková.  
 

Evaluační zpráva je schválená, zpráva o plnění strategie je také schválená.  
 

Stav IROP  

 V 7. výzvě Bezpečná doprava se vracejí ze strany MAS zkontrolované projekty po 1. 

doplnění od žadatelů. V dubnu by měla proběhnout výběrová komise a na konci dubna 

by proběhla další rada spolku, která by potvrdila pořadí hodnocených projektů 

z výběrové komise.  

 8. výzva IZS je před vyhlášením a příjem projektů bude trvat do konce května 2020.  

 Stav projektů podaných v minulém období vyhlášení výzev IROP je takový, že skoro 

všichni žadatelé mají vydaný právní akt. Pan Přibyl uvedl, že Libáň k projektu IZS 

ještě právní akt vystavený nemá a zdržuje je to od realizace projektu. Paní Kabelková 

vysvětlila, že bohužel MAS vystavení právních aktů neovlivní a vysvětlila jak jednat 

kvůli zdržení realizace. Dále vysvětlila proces podání žádosti o změnu, kterou MAS 

samozřejmě odsouhlasí.  

 Pan Jiřička se ptal na výzvu Bezpečná doprava. Zda jí nemůžou napadnout, když ze 

strany MAS nejsou dodrženy lhůty dle pravidel. Paní Kabelková ujistila pana Jiřičku, 

že žadatelů se to nedotkne.  
 

Stav MAP II – Paní Kabelková dále pokračovala v informacích k MAP II. Do poloviny dubna 

2020 na řídicím výboru MAP II je nutné udělat schvalování aktualizace Strategického rámce 

MAP a dále je potřeba projednat schválení evaluačního plánu. Paní Kabelková se zeptala, zda 

bude potřeba na jednání facilitátor nebo ne. Pan Soukup zhodnotil, že záleží na tom, co se 

bude projednávat. Jedna věc je evaluační plán, ke kterému poslala paní Kalvodová 

připomínky, které nejsou paní Kabelkové jasné a druhá věc je aktualizace Strategického 

rámce MAP, který si školy a zřizovatelé navrhli v podstatě sami. Pan Soukup navrhl, aby 

hlasování o evaluačním plánu bylo per rollam. Není nutná osobní schůzka. Pan Drška navrhl, 

aby na řídicím výboru bylo navrženo, že hlasování bude per rollam. Paní Kabelková navrhla, 

možnost rozeslat dotazník s otázkou, jaké hlasování o evaluačním plánu preferují.  
 

Provoz MAS – Paní Kabelková měla dopoledne jednání se zástupcem Seznam.cz ohledně 

propagace spolku na webu seznam.cz. Pan Přibyl sdělil svoji zkušenost s reklamními 

kampaněmi. Paní Kabelková říkala, že byla navržena kampaň za částku 10 000 Kč bez DPH 

na 3 měsíce. Pan Soukup řekl, že to nebude nejspíše až tak efektivní. Měla by být spíše nějaká 

cílená forma reklamy v období, kdy budeme potřebovat zájem žadatelů. Domluveno, ať si 

s paní ze Seznamu.cz paní Kabelková domluví další schůzku a nechá si sdělit nabídku, ať je 

jasné, co nabídka obsahuje. A pak se společně rozhodne, jak se s tím bude pracovat dál. 
 

http://www.otevrenezahrady.cz/
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Stav PRV – Paní Kabelková chce zjistit aktuální stav připravenosti žadatelů v PRV do členské 

schůze. Zůstatek alokací v PRV k rozdělení je 9,5 mil. Kč. Pan Drška by rád viděl projekt na 

opravu střechy kaple v Březině v rámci článku 20. Byl shrnut obsah článku 20. Paní 

Kabelková by ráda v květnu vyhlásila výzvu. Libáň by měla přibližně 2 až 3 památky 

k opravě. Pan Soukup shrnul, že je potřeba, aby obec, když už řekne, že si podá projekt a my 

tam ty peníze přerozdělíme, nás nakonec nevyšplouchla. Domluvilo se, že paní Kabelková 

před členskou schůzí rozešle ještě jednou Pravidla PRV a zjistí zájem obcí o projekty do 

článku 20. Na členské schůzi se o tom bude jednat. Paní Kabelková se optala pana Sedláka na 

zemědělce. Určitě by se alokace ve výši 3 mil. Kč podle pana Sedláka využila bez problémů. 

Ve fichi č. 7 je zbylá částka 2,7 mil. Kč. Pan Soukup podotkl, že je zvláštní, že většinou je 

převis požadavků a teď je to jinak. Paní Kabelková navrhla, že je teď třeba rozpočet správně 

přerozdělit. Alokace za 4 projekty se vrátila do PRV zpět, protože řídící orgán žádostem 

ukončil administraci. Pan Soukup navrhl, aby se k přerozdělení finančních prostředků 

uskutečnilo jednání rady spolku v Bukvici od 16:00 hod. před členskou schůzí. Pan Sedlák 

kontaktuje zemědělce, některé obvolá paní Kabelková, aby bylo jasné, co kdo chce. Paní 

Kabelková pošle informace panu Havlovi. Dále do Jičíněvsi, kde řešili v obci knihovnu. Dále 

byla v řešení lesní cesta v Dolanech.  

Dotaz zástupce za město Libáň: Šlo by v článku 20 do tématu veřejné zeleně zařadit 

workoutové hřiště? Záleží, jak by byla žádost postavena. Mohlo by se to tam vejít. Paní 

Kabelková sdělila základní informace o opatření Veřejná zeleň. 
 

Stav OPŽP – Probíhá kontrola podané žádosti o podporu.  

 

3. Termín členské schůze  

Slovo si vzala paní Kabelková. Členská schůze by měla proběhnout ještě v březnu, datum je 

potřeba domluvit zde na jednání rady spolku. Během členské schůze bude potřeba zvolit 

výběrovou komisi, jejíž mandát jednoho roku již uplynul. Pan Jiřička se ptal, zda máme členy 

do výběrové komise. Paní Kabelková sdělila, že nejspíše Výběrová komise bude mít stejné 

složení a je potřeba najít jen jednoho nového člena. Pan Drška se ptal, zda se předběžně neví, 

kdo bude zastupovat KČT. Zatím se to neví. Paní Kabelková osloví KČT a zjistí, kdo by pana 

Kaisera nahradil, potenciální náhrada může být paní Doškářová nebo paní Jírovcová. Dále 

bude třeba projednat změnu programového rámce PRV, je třeba již si říci, jak přesně 

přerozdělit peníze na jednotlivé fiche. Proběhlo vybrání data, času a místa konání členské 

schůze. Všichni přítomní mohou 31. 3. 2020 od 17:00 v Bukvici.  

 

4. Závěr 

Pan předseda, poděkoval všem přítomným a připomenul, že příští termín rady spolku je 31. 3. 

2020 od 16:00 v Bukvici a v 15:00 ukončil radu spolku.  

 

 

Zapsal: Jakub Svoboda, projektový manažer  
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